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8. zasadnutie Rady školy (RŠ) pri Základnej škole Slovenského národného povstania Strečno sa 
uskutočnilo dňa 11.06.2024 o 15:30 hod. v priestoroch základnej školy. 
 
Zúčastnení členovia RŠ:  Ing. Daša Balogová - predsedníčka RŠ 
     p. Beáta Badibangová 

Mgr. Silvia Brűnnová 
Mgr. Mária Ďurišová 
Mgr. Karolína Horváthová 
p. Mário Jankech 
p. Jana Obertová 

      
Ospravedlnení členovia RŠ:         p. Marek Hanuljak 

p. Pavol Kubička 
Bc. Oľga Škripková 
Ing. Ivana Tavačová 

 
     
Pozvaní hostia:                       Bc. Dušan Štadáni - starosta obce/zriaďovateľ ZŠ 
      Mgr. Matúš Čička - riaditeľ ZŠ 
    
 
Zapisovateľ:     Ing. Daša Balogová 
   
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Aktuálne informácie o škole 
3. Rôzne/Diskusia 
4. Záver 

 
K bodu č. 1:  Otvorenie zasadnutia: 
Mgr. Matúš Čička, riaditeľ školy a Ing. Daša Balogová, predsedníčka RŠ privítali  
v úvode zasadnutia zúčastnených členov RŠ, ku ktorým sa neskôr pridal aj p. starosta. Zároveň 
bola ospravedlnená neúčasť členov RŠ. Konštatovala, že podľa počtu zúčastnených členov je RŠ 
uznášania schopná. 
Vzhľadom na to, že 8. zasadnutie rady školy sa uskutočnilo ku koncu školského roka  
p. riaditeľ pripravil prezentáciu o priebehu a výsledku rôznych aktivít v školskom roku 2023/24. 
 
K bodu č. 2: Aktuálne informácie o škole 
 P. riaditeľ odovzdal predsedníčke RŠ Návrh počtu žiakov a počtu tried Základnej školy 
Slovenského národného povstania. V školskom roku 2024/25 nastúpi do prvej triedy 
14 detí. Predpokladá sa, že celkový počet detí na škole bude 182, čo predstavuje pokles o 10 detí 
oproti súčasnosti. 
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 Testovanie 9 – výsledky testovania v školskom roku 2023/24 boli nasledovné: 
Slovenský jazyk a literatúra – výsledok testovania žiakov 9. ročníka našej školy je 62,9% oproti 
61,3% celoslovenskému priemeru. 
Matematika – výsledok testovania žiakov 9. ročníka našej školy je 64,3% oproti 58,2% oproti 
celoslovenskému priemeru. 
Žiaci aktuálneho 9. ročníka dosiahli najlepší výsledok za posledné sledované obdobie štyroch až 
piatich rokov. Gratulujeme! Pozitívny výsledok testovania monitor je ovplyvnený nielen počtom 
detí v triede, dôležitý je aj individuálny prístup samotného žiaka pod vedením rodiča. 
Bola zodpovedaná otázka ohľadom zohľadnenia výsledkov z monitoru pri prijímacích 
pohovoroch na stredné školy – aktuálne sú niektoré stredné školy, ktoré výsledky berú do úvahy, 
ale nie je to zavedené ako celoslovenský štandard. 
 
 V ďalšom bode boli prezentované počty žiakov, ktorí boli prijatí na stredné školy – 
táto informácia bude podrobne uvedená v Správe o výsledkoch a podmienkach výchovno-
vzdelávacej činnosti Základnej školy Slovenského národného povstania v Strečne za školský rok 
2023/2024. Dvaja žiaci z ôsmeho ročníka a jeden žiak z piateho ročníka boli prihlásení na 
bilingválne gymnázium v Sučanoch a na osem ročné gymnázium, uspela jedna žiačka a aj je 
zapísaná na štúdium. V aktuálnom štvrtom ročníku sa zisťoval záujem o štúdium na osem ročnom 
gymnázium, aktuálne prejavili záujem štyria žiaci. 
 
Prehľad aktivít uskutočnených v školskom roku 2023/24: 
 Plavecký výcvik / škola v prírode – žiaci tretieho a štvrtého ročníka sa v septembri zúčastnili 
výcviku a v apríli boli v škole v prírode. Obe akcie boli hodnotené veľmi pozitívne. 
 Spoločnosť Franke darovala škole 3D tlačiareň, škola má v pláne otvorenie nového krúžku 
zameraného na mediálnu komunikáciu, základná škola disponuje aj dronom. 
 Spoločnosť Mobis darovala škole 8 počítačov. 
 Zber papiera sa uskutočňuje jeden krát za školský rok. 
 Žiaci sa zúčastnili na mikulášskom futbalovom turnaji pod záštitou spoločnosťou Donghee. 
 Žiaci si pripravili pestrý program na Vianočnú akadémiu, ktorá je spojená aj so zasvietením 
vianočného stromčeka. 
 Karneval a MDD – zorganizované v spolupráci Rady rodičov pod vedením Mgr. Horváthovej 
a školského parlamentu. Do budúcna je otvorená otázka zapojenia druhého stupňa do 
karnevalových aktivít a zábavy. 
 Školský ples -  výťažok z plesu predstavuje cca 2300€ (bude použitý na dokončenie 
oddychových priestorov v škole spojených s čitárňou). 
 V školskom roku 2023/24 sa rozbehli aktivity aj školského parlamentu. 
 
Všetky akcie, aktivity, účasť na súťažiach si je možné pozrieť aj prostredníctvom príspevkov 
zdieľaných základnou školou, taktiež p. riaditeľ a pedagogický pracovníci o nich pravidelne 
informujú vo vydaní strečnianskeho Hlásnika. 
 
 Školský klub detí – deti prostredníctvom školského klubu detí vytvárajú a robia kreatívne 
aktivity, všímajú si aj rôzne medzinárodné dni, napr. na pripomenutie dôležitosti všetkých 
pracovných pozícií na škole (napr. Deň upratovačiek). V tomto školskom roku bude znovu 
otvorená letná školská družina počas prvého týždňa letných prázdnin. 
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Mgr. Horváthová sa informovala, aj vzhľadom na to, že sa veľa aktivít žiakov zo školského klubu 
odohráva za pekného počasia vonku, že pre žiakov chýba oddychový priestor, napr. altánok, kde 
by si žiaci odložili školské tašky, prípadne si oddýchli v tieni. Členovia RŠ sa následne 
informovali o pláne dokončenia multifunkčného ihriska, keďže daný priestor a jeho využitie spolu 
súvisia. Rovnako dokončenie parkoviska pre bicykle – zastrešenie, doplnenie ďalších stojanov 
a celková úprava daného priestoru. 
P. starostom sme boli informovaní, že z dôvodu určenia priority pre iné projekty pri plánovaní 
rozpočtu, dopytované projekty nie sú aktuálne v rozpočtovom pláne obce a ani v programovom 
vyhlásení obce. Rovnako tak aj rekonštrukcia časti školy, v ktorých bola v minulosti zriadená 
materská škola a kde bol vypracovaný návrh umiestnenia školského klubu detí pre jednoduchšie a 
praktickejšie vyzdvihnutie mladších žiakov zo školy. Dané projekty zostávajú nateraz otvorené. 
P. starosta informoval, že v letných mesiacoch je naplánovaná rekonštrukcia sociálnych zariadení 
a šatní v telocvični. 
 
K bodu č. 4: Rôzne/Diskusia 
 Ing. Balogová informovala o vzniknutej situácii ohľadom jazykových kurzov, ktoré na našej 
škole zabezpečovala Balance Academy s.r.o., zastúpenou Sandrou Vacekovou, pod značkou My 
Brain Academy – rodičia boli emailom informovaní, že sa spolupráca medzi oboma 
spoločnosťami predčasne ukončila. 
 
 p. starosta pripomenul možnosť účasti žiakov základnej školy na oslavách 80teho výročia 
SNP. Zástupkyňa starostu p. Badibangová informovala o pripravovaných rôznych špeciálnych 
akciách (napr. výsadkári, ukážka zoskokov padákmi a pod.). P. riaditeľ bol požiadaný 
o rozposlanie informácie rodičom a žiakom prostredníctvom Edupage po poskytnutí vizuálu 
ohľadom akcie zo strany VÚC a následne od obce. 
 
K bodu č. 7. Záver 
Na záver sa predsedníčka RŠ poďakovala všetkým prítomným za podnetnú diskusiu, účasť a za 
spoluprácu. 
 
V Strečne, dňa 14.06.2024 
 
Zápisnicu vyhotovil:   Ing. Daša Balogová  ......................... 
 

Dňa    ......................... 
  
Zápisnicu overil:   Mgr. Horváthová  ......................... 
 

Dňa    ......................... 
 

Predsedníčka RŠ  ......................... 
 

Dňa    ......................... 
Prílohy: 
Prezenčná listina 


